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A városi pártbizottság és tanács együttes ülése 

(Folytatás az 1. oldalról.) 
építkezéseknél, főleg a befe-
jező takarítási munkáknál 
hasznosítsák a szövetkezeti 
tag saját munkáját is, s en-
nek ellenértékét írják a szö-
vetkezeti tag javára. E mód-
szer bizonyos fokú segítséget 
jelentene az építőipar segéd-
munkás hiányának enyhíté-
sében. A lakásszövetkezetek 
alakuljanak meg az építke-
zések megkezdése előtt. Ez 
mind a társadalmi munkát, 
mind a kivitelezés társadal-
mi ellenőrzését segítené. 

Az emeletráépítések szin-
tén igen népszerűvé váltak 
Szegeden. A most kialakuló 
gyakorlat az, hogy az eme-
letráépítéseknél az Ingatlan-
kezelő Vállalat szerepel be-
ruházóként, s az igénylőnek 
az építkezéssel kapcsolatos 
gondját ez lényegében meg-
szünteti. 

Az emeletráépítési igények 
állandósultak, s ezért az 
idei keretet a jövőben is 
tartani kell. 

A szakszervezetek felajánl-
ják segítségüket az emeletrá-
építések egyik fő problémá-
jának, az úgynevezett váltó-
lakások kérdésének megoldá-
sában. Akciót indítanak 
azért' hogy az üzemek, intéz-
mények vállalják, hogy át-
menetileg, az emeletráépíté-
sek befejezéséig otthont nyúj-
taitftk azoknak a dolgozóik-
nak. akiknek lakása az eme-
letráépítésre kijelölt házban 
van. Ilyen módon is gyorsít-

ható az emeletráépítés meg-
valósítása. 

Az egyéni, családiházi épít-
kezések elterjedését nehezíti, 
hogy például a III . kerület-
ben is lassú az építkezési te-
rületek kisajátítása. Feltétle-
nül helyes, hogy a jövőben 
az egyéni építkezéseket tár-
sasházak formájában valósít-
suk meg. Az Országos Taka-
rékpénztár által lebonyolí-
tott akcióban elkészülő laká-
sok ára magas, s ezért ebben 
viszonylag kevés üzemi mun-
kás vesz részt. Javaslat, hogy 

a tanács az illetékesekkel 
keressen olyan megoldást, 
amely lehetővé teszi a la-
kások árának leszállítását. 

Szegeden is jelentős réteg 
problémája az albérlet. Üze-
mi munkásfiatalok és diákok 
nagy száma él albérleti szo-
bákban. Bár intézkedések 
történtek az albérleti uzsora 
megszüntetésére, ez még min-
dig probléma. A városi szak-
maközi bizottság jelentése 
megállapítja: "Vizsgálatunk 
során nem tudtunk feltárni 
olyan esetet, amelyben a ta-
nácsok szakigazgatási szer-
vei hatásosan fel tudtak vol-
na lépni az albérleti uzsora 
ellen.-« 

Kérés, hogy a lehetőségek 
szerint és az üzemek anyagi 
hozzájárulásával a tanács 
gondoskodjék arról, hogy 

megépüljön egy férfi éa 
női központi munkásszálló 
az egyedülálló fiataloknak. 

a városi tanács soron kí- A város dolgozói szintén szekben Is megvalósult a geden szaporítanák a tejbol-
vül oldja meg a Tolbuhin elismeréssel fogadják -azokat letéti könyvtárak szerve- tok számát, az üzletekben; 
sugárút közlekedését, a törekvéseket, amelyek biz- zete. ahol különféle élelmiszer-

mert az üzemi dolgozók tosítják Szeged víz- és gáz- A könyv egyre több dolgozó cikkeket is árusítanak — 
szempontjából ez az egyik szolgáltatásának zavartalan- életszükséglete már. A leté- több tejadagoló automatát 
legégetőbb probléma. Már ságát. A korábbi évekhez ti könyvtárhálózat egyik állítanának munkába. Kiter-

most gondolni kell arra,' képest észrevehetően javult 
hogy a gumigyár megépí- a gáz- és vízszolgáltatás. A 
tése, valamint a textilmű- külső városrészekben lakók 

befejezése nagy problémája azonban a 
üzemekhez gázpalack-ellátás. Az igények 
a közieke- itt is rohamosan növeked-

hiányossága azonban, hogy jedtebbé és korszerűbbé kel-
egy olyan nagy munkás lak- lene tenni a zöldség- és gyü-

vek bővítésének 
után ezekhez az 
megfelelő legyen 
dés. nek, s a lehetőségek szerint zik, hogy 

ta körzetben, mint a Marx 
téren és környékén, nem mű-
ködik könyvtár. Az ipari 
fejlődésből az is követke-

minél Szegeden egyre jobban nő biztosítani is kell a 
az autóbusz-forgalom. Ugrás- több gázpalackot, 
szerűen emelkedett az autó- A szolgáltatásokhoz tarto-
buszokon elszállított utasok zik a tanácsi ipar és a szö-
száma. Tavaly januárban 
például 380 ezren, idén ja-
nuárban pedig már több 
mint 500 ezren utaztak az 
autóbuszokon. A közúti köz-
lekedés helyi és peremváro-
si járataival Béketelep, Pe-

vetkezeti ipar javítótevé-
kenysége. Fejlődés e terüle-
ten is mutatkozik, ám az el-
következendő időkben 

a külső városrészeken nö-
velni kell a javító-szolgál-
tató műhelyek számát. 

létesíteni kell majd Sze-
geden műszaki könyvtá-
rat, dokumentációs rész-
leggel. 

mölcsárusitást, valamint a 
közétkeztetés hálózatát is. 
Vas István tanácstag az álla-
mi gondozott gyermekek 
helyzetének javításáért, vala-
mint az albérleti lakásuzsora 
és mostoha körülmények 
megváltoztatásáért is szót 
emelt. A gázellátás hálóza-

Szeged munkásai közül a t a t fejlesztjük. Az új laká-
felszabadulástól kezdve vi- so-kba azonban szinten jó 
szonylag nagy számmal ta- gázellátást kell biztosítani, 
nultak és tanulnak. Ennek hiszen ezáltal is az asszonyok 

tdfitelep és Újszeged bekap- Talán éppen a III . keriilet-
csolódott az autóbusz-közle-
kedésbe. Számottevő volt, 
az utóbbi hetekben az új-
petőfitelepi és a nagyállomá-
si autóbuszvonal indítása. 

A jövőben kívánatos len-
ne tovább javítani az 
autóbuszközlekcdést 

József Attila-telepen. Az új-
szegedi Ogyessza városrész 
rohamos fejlődésével kap-
csolatos, hogy ezen a terü-
leten is rendezni kell majd 
a közlekedést 

ben, ahol nagyok az igények, 
a legfejletlenebb a szolgál-
tatóhálózat. Panaszok van-
nak a szolgáltatások minő-
sége miatt, s ezen is változ-
tatni kell. 

Külön szolgáltatási ágazat 
a háztartási gépek kölcsön-
zése és a takarítószolgálat. 
A munkásasszonyok joggal 
kifogásolják, hogy 

a kölcsönző vállalatnak 
nincs részlege a külső ne-
gyedekben. 

ellenére, elsősorban a kapi-
talista rendszer öröksége-
ként még számos olyan fel-
nőtt van a városban, aki 
nem végezte el a nyolc ál-
talános iskolát. Ebből kö-
vetkezik, szükséges elérni, 
hogy e dolgozók közül mi-
nél többen elvégezzék az ál-
talános iskolát. 

második műszakján könnyí-
tünk. Lacsán Mihályné or-
szággyűlési képviselő a nók 
helyzetével kapcsolatos kér-
désekről szólt és sürgette, 
hogy — ' lehetőségeinknek 
megfelelően — minél előbb 
valósítsuk meg Szegeden a 
leány- és fiúszállást. Dr. 
Nyíri Antal tanácstag az 

A dolgozók középiskolái- epitkezesek hibáit tette szo-
bán figyelemre méltó szám- v a « k e r t e ' h o g y V b g r e . k e * 
mal tanulnak. A középfokú n t e e n e k s ° r t most mar a 
felnőttoktatás esti tagoza- Vasasszentpejer utea utjanak 
tán például Szegeden az el- es gyalogjardajanak megja-
múlt évadban 907-en, a le- ™tasara Dr Nagymihaly 
velező tagozaton pedig 2205- S a n d o r tenacstag a z a l k o h ° -

Müvelődés, kultúra 

en tettek sikeres vizsgát. 
A városi tanács példamu-

tatóan segítette a szegedi f o e á s o l t a h o t r v b 4 r e v a k r a n 

munkás-paraszt szülők gyer-
mekeinek továbbtanulását az 

lizmus elleni tevékenység, 
valamint a társadalmi bíró-
ságok kérdéseit taglalta. Ki-

óltala biztosított ösztöndíjak-
Szegeden józanító szoba. En-
gi József tanácstag a vasúti 

A külső városrészek ellátása 
kai. Helyes lenne, azonban, ^ " l E k k f e d f e e i r ó l 

A mnnkásosztály, a dolgo-
zók életkörülményeivel függ 
össae, hogy megfelelően ki-
elégítsük a különféle vásár-
lási igényeket. A párthatá-
rozatnak megfelelően 

a városi tanács nagy fi-
gyelmet fordított a mun-
kás lakta negyedek ellá-
tottságára. 

Ezeken a részeken általában 
el&pülnek a tervezett üzlet-

házak, vagy ahol ú j létesít-
ményre nincs lehetőség, ott 
— például Józseftelepen és 
Ságváritelepen — a régi üz-
leteket korszerűsítik. A 
nagykörúton kívül 40 üzlet 
(atogatása után joggal álla-
pítható meg, hogy azok több-
sége korszerű, tiszta, a rak-
tárak, tárolóhelyiségek lé-
nyegesen rendezettebbek, 

mint korábban. Mégis van 
több hiba. Egyik, hogy 

a külső városrészek üzle-
teiben kevés a hűtőszek-
rény, 

s ez a nyári hónapokban 
gondot okoz. 

Az áruellátás az alapvető 
élelmiszerekből, árucikkek-
ből megfelelő a munkás lakta 
városrészekben is. Többféle 
áru kiszállítása, választéka 
azonban nem kielégítő. Vál-
toztatni kell azon, hogy több 
üzletbe a kenyeret csak dél 
felé szállítják. 

Feltétlenül javítani kell a 
külterületi üzletek gyü-
mölcs- és zöldségellátását, 

mert ez nem elégíti kí az 
igényeket Még több tejet 
tejterméket juttassunk a 
külső városrészek üzleteibe. 

a munkás lakta városré- máznák a jövőben. 

Több megértést a nők iránt! 

is jobban kellene igazodni 
az üzemi műszakokhoz. 

A munkásosztály helyzeté-
vel foglalkozó párthatározat 
előírja azt is, hogy szüksé- A dolgozó nők helyzetéről A jelentés számba vette a 
ges növelni a dolgozók kul- szóló jelentés megállapítja, dolgozó nők második mű-
turális színvonalát. Szegeden hogy országunkban és Szege- szakjával, valamint a szol-
e tekintetben is a fejlődés den végbement politikai, tár- gáltatásokkal, az áruellátás-
újabb állomásához érkéz- sadalmi és gazdasági változá- sal kapcsolatos kérdéseket 
tünk. A Szegedi Szabadtéri sok a nők életében is jelen- is. (Ezekről részletesen be-
Játékok országosan is ki- tősen megmutatkoztak. A számoltunk a fentiekben, a 
emelkednek a dolgozók tö- nők a munka minden terű- munkásosztállyal kapcsolatos 
meges kulturális nevelésé- létén megtalálhatók, s ered- párthatározat szegedi végre-
nek szolgálatában. A szín- menyesen dolgoznak. hajtásáról készült előterjesz-

Szegcden több mint 10 ezer tésben. 
nő tevékenykedik gyárak- A Szeged egészségügyi 
ban, üzemekben, hivata- helyzetével kapcsolatos je-
lokban, intézményekben, lentés az e téren jelentkező 
termelőszövetkezetekben. fejlődés fényeinek felsorolása 

A nők társadalmi egyenjogú- után a tennivalókat is felvá-
ságában nagyok az eredmé- zolta. Foglalkozott az anya-, 
nyeink, de ezzel kapcsolat- a csecsemő- és gyermekvéde-

háznak szintén szerepe van 
a kulturális életben, a mun-
kások műveltségi színvona-
lának "emelésében. Kérés 
azonban, hogy 

a színház és annak igaz-
gatósága a .jövőben tc-

Záróra és második műszak 
remtsen szorosabb kapcso- b a n i g v a n n a k m é g teendők, lemmel, az újszülöttek ellá-
Iatot az üzemi munkásság-
gal. 

Lassan terjednek a ke-
reskedelem ú j módszerei a 
munkás lakta részeken. Ez 
kifogásolható, mert ae ű j 
kereskedelmi módszerek — 
önkiszolgáló, gyorskiszolgáló 
beütök — megkönnyítik a 
dolgozó nók második mű-
szakját, vásárlását. Rá kel-
lene térni az előrendelés 
bevezetésére a külső üzle-
tékben. Előfeltétele ennek, 
hogy az üzleteket felszerel-
jék hűtőszekrénnyel. A hely-
zet most az. hogy az üzle-
tekben hűtőszekrény hiá-
nyában tejet, tejterméket, 
húst és más hentesárut nem 
tudnak visszatartani a meg-
rendelésre. Az áruk házhoz 
szállítása is ismeretlen még 
a külső városrészekben. A 
:'akt ár hiány is akadályozza, 
hogy a vásárlóknak tejet, 
gyümölcsöt, zöldséget félre 
tegyenek. Ezért viszonylag 
gyakran előfordul, hogy a 
dolgozó asszony a reggel vá-
sárolt árut kénytelen magá-
val vinni a munkahelyére. 
Azért is kényszerül erre, 
mert mire munkájából haza-
tér, akkor a lakóhelyéhez 
közel eső üzlet zárva van. 

Az üzletek záróráját a 
munkás lakta negyedek-
ben még jobban az üze-
mek műszakjaihoz kellene 
igazítani. 

Panaszok vannak azért, hogy 
az árudák jó része fél 3-kor. 
zömük pedig délután fél 5 
órakor már bezár. Ezért a 
vásárlók jó része hazatérés-
kor a belvárosi üzletekben 
kénytelen vásárolni. Ez nem-
csak időveszteséget jelent, 

hanem problémát az áru ha-
zaszállításánál. Javaslat, hogy 
a kereskedelmi szervek elő-
tanulmány után megfelelően 
rendezzék a külső városré-
szek üzleteinek nyitvatartá-
sát. Gondoskodni kellene ar-
ról is, hogy 

vasárnap reggel is tartson 
nyitva néhány üzlet a kül-
ső negyedekben, 

hogy így is biztosítsák pél-
dául a tejellátást. Szegeden 
ma már igen kedveltek az 
előre sütött tésztafélék. Eze-
ket azonban a külső város-
részekben nem árulják, pe-
dig eltartásukhoz nem kell 
hűtőszekrény. 

Közétkeztetésünk örvende-
tesen és rohamosan fejlődik. 
A városi tanács és a kerüle-
ti tanácsok erre is nagy 
gondot fordítanak. Még több 
figyelmet kellene azonban 
fordítani a külső városré-
szek ilyen igényére. Közét-
keztetés a nagykörúti része-
ken alig van. Rókuson és 
Újszegeden egy-egy vendég-
lőben főznek kihordásra. 

A város ellátásában jelen-
tős tényező a piac. Kt az 
árufelhozatal ingadozó. 
Szükséges lenne, hogy a sze-
gedi és a környékbeli ter-
melőszövetkezetek — a piaci 
áruellátás állandósításáért — 
több elárusítóhelyet létesít-
senek a Marx téri és a Szent 
István téri piacokon. Kérés 
az is a termelőszövetkeze-
tekhez, hogy ne ragaszkod-
janak a szerdai és szombati 
heti piacos napokhoz, ha-
nem a hét más napjain is 
árusítsanak rendszeresen. 

Közlekedési gondok 

Az elmúlt esztendőkben összekötő főútvonalak épí-
fejlődött a közúti és a tö- tésére. A villamosközlekedés 
megközlekedés, erőfeszítések fejlesztésénél azonban java-
törtentek a külső városne- solja a szakszervezetek szak-
gyedeket a belterületekkel makozi bizottsága, hogy 

A bölcsődei, óvodai szol- gyük a művelődési otthonok 
gáltatásban is elismerésre programját. 
méltó az előrehaladás. A A városban igen kiterjedt , m u n B l y l ^ 
bölcsődék, napközik nyitva- állami könyvtárhálózat mű- h a 4 tanulmányi ösztöndíjak s z é l t B ó d i L á s z I Ó országgvü-
tartási rendje még azonban ködik, örvendetes, hogy rendszeret a tanácsi vallala- l é s i képviselő a többi között 
nem egészen megfelelő, itt _ í f J L ^ t L ^ ™ " ^ ^ hangoztatta, hogy szükséges 

már a következő évben szá-
mításba venni a városi ta-
nács tervében azokat a ja-
vaslatokat, amelyeknek meg-
valósítása lehetséges. Még 
meggondoltabban kell a költ-
ségvetést elkészíteni. Szóvá 
tette, hogy az újszegedi úi 
termálkút hasznosításáról 
sürgősen gondoskodni kelle-
ne. Kérte, hogy javítsák meg 
a Székely sor, a Lövölde út 
vízellátását, majd síkraszállt 
azért, hogy a külső városré-
szekben határozottabban és 
gyorsabban bővítsük az üz-
lethálózatot, illetve a külön-
féle szolgáltatásokat. 

Perjési László felszólalá-
sában egyebek között rámu-
tatott, hogy sok dologban 
helyi erőforrásokból, határo-
zottabb es következetesebb 
intézkedésekkel tovább lehet 
javítani a dolgozó emberek 
életét, munkakörülményeit. 
Az előterjesztésekben több 
olyan jogos kérelem, igény 
van, melynek végrehajtása 
— tekintve, hogy a népgaz-
daság anyagi erőforrásai 
korlátozottak — csak esz-
tendők alatt történhet. De 
van egy sor olyan igény, 
mint például a külső város-
részek üzleteinek nyitvatar-
tása. a nők fokozottabb mun-
kába állítása, a reumás be-
tegek kezelőhelyiségeinek 
bővítése stb., amely különö-
sebb nehézség nélkül meg-
oldható. s ez kötelességük is 
az illetékeseknek. 

Szólt a munkaerő-hiány-
ról, s a KISZ és a szakma-
közi bizottságok segítségét 
kérte, mozgósítsanak min-
den erőt az építőipar tevé-
kenységének támogatására, 
hogy a lakóházak, ipari, me-
zőgazdasági létesítmények 
időre elkészülhessenek. Meg-
állapította, hogy további cél-
jainkat újabb termelési ered-
mények alapozzák meg. Be-
szélt az 1963. évi népgazda-
sági tervelt sikeres teljesíté-
sének rendkívüli fontosságá-
ról. 

Az együttes ülés elfogadta 
az előterjesztéseket, egyetér-
tett azokkal és a hozzászólá-
sokkal. Kötelezte a városi ta-
nácsot. illetve annak végre-
hajtó bizottságát, valamint a 
szakigazgatási szerveket, 
hogy az előterjesztésekben és 
a hozzászólásokban foglalta-
kat érvényesítse munkájá-
ban. tegyen intézkedéseket 
adottságaink szerint folyama-
tos megvalósításáért. Az 
együttes, ülés elismerését és 
köszönetét fejezte ki az elő-
terjesztések készítőinek, a 
bizottságokban tevékenykedő 
aktivistáknak. 

A városi tanácsülés ma 

délelőtt folytatja munkáját, 

Hiba, hogy a npk munkába tásával, a bölcsődék és az ál-
állitásánál ellenállás tapasz- lami gondozottak, valamint a 

A kulturális nevelő mun- talható. Követelmény az is, betegellátás helyzetével is, s 
ka fontos bázisai a kerüle- hogy a különböző posztokon az ezekkel kapcsolatos fej-
tekben a tanácsi és szak- dolgozó nőkkel szemben több lesztési teendőket szintén 
szervezeti művelődési ottho- megértést kell tanusitaniok megjelölte, 
nok. Az itt elhangzó külön- az üzemek, intézmények ve- A három napirendi pontot, 
böző előadásokon nagy zetőinek. A gyárakban mun- az előterjesztéseket beható-
számban jelentek meg a kaerő-hiánnyal küzdenek, on megvitatta az együttes 
dolgozók, örvendetes, hogy többek között különösen ülés és megfelelő határozato-
a természettudományos, köz- szembetűnő ez az építőipar- kat hozott. Felelősségteljes, 
gazdasági és műszaki témá- ban. Mégis az a helyzet, hogy élénk vita alakult ki. A na-
jú előadások száma és lá- például pirendi pontokkal, s egyéb 
togatottsága a Belvároson az építőiparban, azokon a időszerű kérdésekkel kapcso-
kívül is megnőtt. Előttünk területeken, ahol erre vol- latban nagy tetszéssel foga-
áll azonban, hogy tartalma- na lehetőség, nagyon kevés dott beszédet mondott Ko-
sabbá, színvonalasabbá te- nö dolgozik. mócsm Zoltán. 

Élénk vita, sok hozzászólás 
Temesvári Ferencné ta-

nácstag a dolgozó nők tanu-
lásával kapcsolatos kérdések-
ről beszélt. Rámutatott, hogy 
több munkahelyen nem segí-
tik eléggé a nők továbbtanu-
lását, akiknek pedig — kü-
lönösen azokban a családok-
ban, ahol kisgyermekek van-
nak — nagyon nehéz tudásu-
kat gyarapítani. Tapasztal-
ható, hogy több üzemben aka-
dályozzák a nők tanulását, 
mert például helytelenül úgy 
gondolják, hogy a továbbta-
nulóknak járó kedvezmények 
gátolják a termelést. Szóvá 
tette, hogy a lehetőségek sze-
rint megoldást kellene talál-
ni a sokgyermekes család-
anyák csökkentett munkaidö-
beni foglalkoztatására. A dié-
tás ételek, a diétás húsüzlet 
felállításának gondolatát 
említette Ónozó Szilveszter-
né, a nőtanács tagja. Kispál 
Jenő, a városi pártbizottság 
tagja egyetértett az előter-
jesztésekkel, majd megálla-
pította. hogy a szakmunkás-
képzésben korántsem hasz-
náltuk ki a . lehetőségeket. 
Például az építőiparban — s 
természetesen más munkate-
rületeken is — sok az olyan 
segédmunkás, aki már hosszú 
esztendők óta dolgozik a 

szakmában. Az építőipar 
szakmunkáshiánnyal küzd, ez 
is fékezi az építkezéseket. 
Ezért helyes lenne megfele-
lő átképzési idővel szakmun-
kássá tenni az arra alkalmas 
segédmunkásokat. Sokkal 
jobban kellene élni a lehető-
ségekkel, az üzemi étkezte-
tés szélesítésével. A dolgozó 
emberek bölcsődében és óvo-
dában levő gyermekei meg-
felelő, jó ellátást kapnak. 
Baj azonban, hogy ha példá-
ul kicsit nem jól érzi magát 
a gyermek, akkor a szülők-
nek mindjárt haza kell vin-
niök fiukat, lányukat. Gyak-
ran a munkából mennek 

gyermekükért. Ezért helyes 
lenne, ha a bölcsödékben, építkezésekkel 
óvodákban lennének elkiilö- Kan-
nítő szobák. Végül hangoz-
tatta, hogy a pedagógusok-
nak nagy megértéssel kell 
segíteniük azokat a dolgozó 

rülményeket a gyermekek 
számára. Természetesen eh-
hez anyagiak szükségesek, de 
a megoldást feltétlenül meg 
kell találni. Az újszegedi 
építkezések kapcsán mon-
dotta el Nitschingcr Gyula 
tanácstag, hogy például a 
Vedres utcában és a Népkert 
soron a teherautók többféle 
anyagot elszórnak, azután 
nagy port csapnak. Itt is le-
hetnek valamilyen megoldást 
találni. Az Ogyessza város-
negyed vízellátásának javítá-
sát sürgette. Kiemelte, hogy 
az ú j lakóházaknál feltétle-
nül gondoskodni kell keres-' 
kedelmi egységek létesítésé-
ről, a meginduló lakóház-

párhuzamo-

Egészségügyi kérdésekről 
beszélt dr. Csiszár Béla ta-
nácstag. Szóvá tette, amint 
feltétel lesz rá, a város bei-

embereket, akik különféle is- sejéből más, alkalmas helyre 
kólákban tanulnak. 

Az állami gondozott gyer-
mekek helyzetéről beszélt 
Papp Gábor, a várost tanács 
egészségügyi állandó bizott-
ságának tagja. Kérte, hogy 
az újszegedi gyermekkórház-
ban, illetve az újszegedi át-
meneti gyermekotthonban 
teremtsenek rendezettebb kö-

kéi) áthelyezni a tüdőbeteg-
gondozó intézetet. A lehető-
ségek szerint fontos, hogy 
bővítsük a bölcsődei férőhe-
lyek számát, hiszen Szege-
den évenként ezer gyermek 
születik. Kérte, hogy az anya-
tejgyűjtő állomáson javítsák 
meg a munkakörülményeket. 
Felvetette, jó lenne, ha Sze-


